
Til styret 

PROTOKOLL 

Styremøte 25. mai 2016 

Sted: Ullevål Stadion, Vålerenga-losjen 

Møtet starte kl. 14.00. 

Møtet avsluttet kl. 16.00. 

Til stede: Trond Wåland 

  Arild Hammeren 

  Anne Lisbet Flåten 

  Tor-Egil Kristensen 

  Rune Fartum 

Generalsekretær: Espen Larsen 

Forfall:  Randi Ulla Nogva 

  Ottar Stenrud 

Styresaker 

29/16 – Godkjenne protokoll fra styremøte 25. mai 

Vedtak: Protokollen enstemmig godkjent. 

30/16 – Styrets innstilling til valgkomite 

Vedtak: Følgende personer ble foreslått, og sa seg villig til å stille som styrets forslag til kandidater til 
valgkomiteen: 

Leder:       Tor-Egil Kristensen, Moss BK 
Nestleder:      Hans Jarle Einarsen, Sotra BC 
Medlem:      Victoria Hang, Haugerud I.F. 
Vararepresentanter:     Frode Nilsen, Mehamn IL 
       Marit K. Ulmo, Sandefjord BK  

Sak 31/16 – Unntak for bestemmelsen om spill i utlandet for Markus Barth, Bergen BK 

Bergen BK har søkt om at Markus Barth får innvilget unntak fra bestemmelsen om spill i utlandet: 

I have started doing the plan for the next season for Markus Barth. I would like to ask TIC if he can be 
allowed to take part in the U19 X instead of the U17X. There are several reasons to try to change those 
categories: 

• He has played a really good season in the category U17. He was first year of U17, despite of 
that, he has got great results; he hasn´t lost any set in singles in the whole season. In U19, he 
has played a good level and he won two of the Ranking Toruanments U19 (Djerv and 



Sandefjord, which was X tournament). Therefore, his level is closer to U19X tournaments 
than to U17X. 

• He is going to play some U17 Ranking of the European Circuit until Christmas and some 
Junior Tournaments. Also, Bergen Badminton Club is going to play Elite the next season. 
There are many tournaments and activities on the weekends to be considered for his plan. 

• The idea is to keep playing tournaments in Norway as he is doing and has done all these years. 
I think U19X and senior tournaments, such as the Elite Division, are tournaments with higher 
level of matches. It is impossible to play all categories and all types of tournaments, therefore 
it is quite important to choose well the tournaments. 

• I suggested him to give value to the trainings as well. We are going to do some samlings for 
training in Oslo and in Odense as the Norwegian National Team has done this year. 

• The categories are going to change internationally in the next season. 
• This proposal will help his development and to organise his season better. 

  

I hope TIC and NBF can discuss about the proposal. 

 

Vedtak: Styret har fått tilsendt Markus sesongplan, og ut fra denne finner vi kun 2 kollisjoner: 

 

• 4-6 november, Djerv U19X som kolliderer med U19 VM. Hvis TIK beslutter å sende lag til 
VM, vil Markus får fritak for denne turneringen 

• 10-12 mars, Bergen U17 som kolliderer med treningssamling. Det er ingen bestemmelser som 
forhindrer treningssamling samtidig med turnering. 

 

Ut over dette har TIK allerede innvilget fritak i forhold til kontrakten, slik at Markus bare trenger å 
spille en av de to U17X rankingene neste sesong. Han velger selv hvilken som passer best. Øvrige 
helger det er U17 eller U19 rankinger, har Bergen BK satt opp hvile eller trening i deres sesongplan, 
og dette er OK i forhold til bestemmelsesverket. 

 

Referatsaker 

03/16 - BECs årsmøte 

Ikke behandlet. 

04/16 – Årsmøte BWF 

Ikke behandlet. 

05/16 - Gjennomføring av Ledermøte 

President og generalsekretær orienterte og innledninger/oppgaver ble fordelt. 

06/16 - Gjennomføring av Forbundsting 

President orienterte og oppgaver ble fordelt. 

Ullevål, 13. juni 2016 

Espen Larsen 



 

 

 

 

	

	

	


